

《单词百科:secessionist是什么意思?secessionist怎么发音?secessionist的解释和用法》

英语单词secessionist是什么意思?secessionist怎么读?secessionist怎么发音?简答网为您整理了secessionist的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



secessionist怎么读

secessionist的读音:[sɪˈseʃənɪst]

secessionist的意思

1、adj.赞成(或参与)脱离活动的;奉行分离主义的;

secessionist的近义词

1、**pervert** v.败坏,使走样,误导,误用;腐蚀,侵害,使堕落;

secessionist的双语例句

1、Then, I give a case study on Assam's ethnic conflicts and the secessionist movement of the state, pointing out that the lack of a powerful local state party is a main factor which has led to the burning of the secessionist movement in this state.

本章第二节在考察了地方性政党的角色作用之后，对印度东北部阿萨姆邦的民族冲突与民族分离主义问题进行了个案研究。

2、Exercise. Ethnic Secessionist Movements in Northeast India

印度东北部的民族分离主义运动

3、Funds from the central Government, flowing from a peace agreement that resolved the province's 30-year-old secessionist conflict, are also helping to move things forward.

中央政府的资金（来自一个解决了该省长达30年的分裂性冲突的和平协定）也推动了这些进展。

4、The secessionists firmly believed they would in a few days drive the army from this city.

分裂主义者坚信他们几天以后就能把军队从城里赶走。

5、However, Georgia continues to suffer from the unresolved secessionist conflicts in Abkhazia and South Ossetia.

然而，格鲁吉亚继续遭受分裂的冲突尚未解决阿布哈兹和南奥塞梯。

6、The aforementioned exercises served to warn and deter terrorist, secessionist and extremist forces. The capabilities of the SCO members are constantly being enhanced to jointly deal with new challenges and new threats.

演习震慑和打击了恐怖主义、分裂主义和极端主义势力，提高了上合组织成员国共同应对新挑战、新威胁的能力。

7、Moscow says the move sets a dangerous precedent for other secessionist movements across the globe.

莫斯科方面表示，这场运动将为全世界的分离论者的运动树立危险的先例。

8、Rice rejected the notion advanced by Russia and others that Kosovo independence will spur other secessionist movements, saying it cannot be seen as a precedent elsewhere.

俄罗斯等国说，科索沃独立将激励其他分离主义运动，赖斯反驳说，不能把科索沃独立看成是为其他地方开辟了先例。

9、The Security Council considers this secessionist action not only illegal but also invalid and has called on all states not to recognise this secessionist illegal entity.

安理会认为，这不仅是非法的分裂行动，但也无效，并呼吁所有国家不要承认这个分裂非法实体。

10、The break-up of the country is likely to encourage secessionist movements in other areas.

这个国家的解体会助长其他地方的分裂运动。

11、Stirring up libertarian votes while in the minority was helpful; calling secessionists to testify to Congress is not the message they want to send.

处于少数派地位时，股东自由论者投票固然有帮助，但他们并不想传递出要召唤分裂论者到国会作证的信息。

12、Serbian Foreign Minister Vuk Jeremic introduced the resolution to the Assembly and said voting against it would mean that nothing could be done when secessionists anywhere asserted the uniqueness of their cause.

塞尔维亚外交部长耶雷米奇向联合国大会提出这项议案，并表示对这项议案投反对票意味着任何地方的分离主义人士只要利用他们的独特理由，我们就毫无办法。

13、Finally, I list some major measures which have been taken to remove the secessionist movements, and discussed that what India has done in the northeast has great use for reference to other countries.

最后，本章对印度政府处理印度东北部地区武装叛乱问题采取的措施，从经济、政治、军事三个方面进行了评述，对于这些措施在处理边疆民族问题时的借鉴意义，也进行了探讨。

14、The movement's most famous member was Viennese painter Gustav Klimt, and his work, as well as that of other secessionists, is showcased at the Secession Pavilion, designed by Josef Maria Olbrich.

这次运动最有名的成员是维也纳画家古斯塔夫·克里姆特，他和其他分离派成员的作品都被陈列在约瑟夫·玛丽亚·奥尔布里希设计的分离派展览馆里。

15、Built in 1925 as a luxurious layover for travelers on the Orient Express, the iconic

structure, like the Croatian capital, is a melding of European styles: Secessionist, Baroque, Art Deco and Art Nouveau.

这座酒店建成于1925年，原本是为东方快车乘客们兴建的一座豪华中转站。它颇具符号意义，和这座城市一样融合了多种欧洲风格，包括分离主义、巴洛克、装饰艺术和新艺术。

16、Chapter 1 is a description of northeast India and a narration of the history and the course of the secessionist movements.

第二章，对印度东北部的民族分离主义运动从不同方面进行了研究和考察。

以上是简答网为您整理的secessionist怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/secessionist>

